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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 28. REDNE SEJE   
 
Romana Velišček  
1. Na območju Kotlin se poleg ljudi kopajo tudi psi, zato predlaga postavitev table »prepovedano za pse«, 

predvsem na delu, kjer se kopajo otroci.  
2. V letošnjem letu je suša povzročila kar precej škode. Predlaga, da tudi Občina Brda pristopi k pripravi 

strategije, kako postopati v takih primerih.  
 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor:  

Občina bi morala za urejanje varstvenega režima na nabrežjih vodotokov najprej sprejeti Odlok o 
obrežnem režimu, v katerem se med drugim definira tudi izvajanje nadzora in višino glob za prekrške.   

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Za pripravo ustrezne strategije bi bilo potrebno najprej izdelati študije in preiskave, da se ugotovi kakšne 
rešitve so sploh možne in seveda ekonomsko vzdržne. Trenutno je še neizkoriščena možnost izvedbe 
zelenega priključka za kapljično namakanje manjših kmetijskih površin, predvsem v sadjarstvu in 
vrtnarstvu, katerega nekateri s pridom uporabljajo. Pri kapljičnem namakanju je poraba vode minimalna. 
Na to temo pripravlja kmetijska služba članek, ki bo objavljen v Briškem časniku. 

 
Damjan Birtič  
1. Tisti, ki se dnevno vozijo v službo v Novo Gorico in tudi bolj oddaljene kraje, se vsakodnevno poslužujejo 

glavne ceste skoz Hum, Podsabotin do Nove Gorice. Cesta je v zelo slabem stanju. Gre za glavno vzhodno 
briško vpadnico in cesta resnično ni več vredna svojega imena, saj gre le za magistralno cesto. Strokovne 
službe občine sprašuje, ali je že bila dana pobuda na DRSI za ustrezno sanacijo. Določeni odseki so že 
precej nevarni, marsikdo se poslužuje že vozišča ob robu, kar je zelo nevarno za tistega, ki vozi v 
nasprotni smeri. Zanima ga, ali je bila podana pobuda za ponovno preplastitev ceste.  

2. V letošnjem letu so zelo vidne posledice suše, najbolj pa so jo občutili tisti, ki so odvisni od kmetijstva. V 
Brdih je bil že pred več leti napravljen sistem za namakanje vsaj dela Brd (Kozlink), ki pa se ga je kasneje 
opustilo. Daje pobudo, da se, v smislu preprečevanja hujše gospodarske škode, v bodoče razmisli v tej 
smeri, da bi se čim večji del kmetijskih površin v Brdih lahko namakalo, saj se bo situacija z leti še 
stopnjevala. Razmisli naj se o smiselnosti ureditve namakalnih sistemov, da bi škodo v bodoče lahko 
preprečili.  

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Z Direkcijo smo se o tem že pogovarjali na operativnih sestankih za ureditev obvoznice Kojsko. Rečeno je 
bilo, da se preplastitev izvede po zaključku obvoznice. Trenutno stanje je zelo slabo, na nekaterih odsekih 
je potrebna celo sanacija spodnjega ustroja. Glede na zaključevanje del na obvoznici se strinjamo, da je 
skrajni čas za sanacijo regionalne ceste Podsabotin – Hum in bomo o tem obvestili Direkcijo. 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 

Kot smo že odgovorili na predlog svetnice, bi bilo potrebno najprej izdelati študije in preiskave, da se 
ugotovi kakšne rešitve so sploh možne in seveda ekonomsko vzdržne. Pri izgradnji namakalnih sistemov je 
nujno sodelovanje oziroma financiranje s strani državnih ustanov sicer je to za samo občino prevelik 
zalogaj. Druga zadeva je upravljanje namakalnega sistema, kar med drugim obsega vzdrževanje objektov in 
napeljav ter obračun storitev porabe vode uporabnikom. Trenutno se kar nekaj kmetovalcev poslužuje 
zelenega priključka za kapljično namakanje manjših kmetijskih površin, kjer vode še ni zmanjkalo kljub hudi 
suši. Povedati moramo, da ta možnost še ni popolnoma izkoriščena. Gre predvsem za namakanje 
sadovnjakov in vrtov medtem, ko je smiselnost uporabe namakalnih sistemov v vinogradih vprašljiva tudi s 
strani strokovnjakov na tem področju. Na to temo pripravlja kmetijska služba članek, ki bo objavljen v 
Briškem časniku. 

 



Silvan Peršolja       
1. Pri spomeniku v Gonjačah se je zaradi neurja podrla ena od štirih ceder, ki bi jo bilo potrebno čim prej 

odstranit, saj tja prihaja dnevno veliko število turistov. Razmisliti bi bilo potrebno tudi, kaj narediti z 
ostalimi cedrami.  

2. Na raznih lokacijah po Brdih še vedno visijo razne zastavice, češnje,….., vse, kar je ostalo v sklopu 
različnih prireditev. Predlaga, da se to čim prej uredi in pospravi.  

3. Glede odlaganja kosovnih odpadkov ima občutek, da so občani dobro sprejeli ločevanje le teh. Še vedno 
pa se na kontejnerskih mestih najde tudi odpadke, ki bi morali biti odvrženi med kosovne odpadke, pa 
temu ni tako in zato ti odpadki ostanejo dalj časa na kontejnerskih mestih. Komunala teh odpadkov ne 
odpelje. Zgleda kot, da ne bi bili dovolj motivirani oz. kot, da to ne bi bil del njihovega poslovanja.   

4. Čistilna naprava Dobrovo je bila optimizirana, rezultati so dobri, kljub temu, da se kriteriji zaostrujejo. 
Do ČN v kritičnih dnevih, ko je bila največja suša, ni priteklo skoraj nič vode. V potok so na uro dodajali  
2,5 m3 čiste vode, dovolj čiste, da so ribe v potoku lahko preživele. V kolikor bo tam prihajalo še do kakih 
investicij in se bodo na ČN priključevali večji objekti, bo potrebna določena previdnost, saj bo to močno 
povečalo obremenitev ČN predvsem, ker bo neenakomerna.  

 
1. Sebastjan Arčon – Režijski obrat  

Cedra, ki je bila izruvana zaradi neurja v koncu meseca avgusta, je bila odstranjena. Ostala je le še korenika 
s krajšim delom stebla, ki bo še odstranjen oziroma saniran takoj, ko bo le to mogoče. Pri ostalih drevesih 
je bil opravljen pregled stanja. V planu je čiščenje suhega vejevja. Pri enem drevesu je priporočilo, da se ga 
pusti do junija leta 2023 in počaka, kako se bo obraslo. Ogled dreves je bil opravljen s strani horti kulturista 
iz podjetja Komunala Nova Gorica d. d.. Pridobljene bodo ponudbe za čiščenje suhih vej.  

 
2. Tina Novak Samec – direktorica OU  

Na ZTKMŠ bomo še enkrat pregledali vse lokacije in odstranili okrasitve, ki so še ostale na javnih mestih. 
 
3. Tjaša Simčič – Oddelek za okolje in prostor  

Vprašanje smo naslovili na g. Roliha iz podjetja Komunala Nova Gorica d. d. in prejeli sledeč odgovor: 
»Namen zbirnih centrov je prevzem tistih kosovnih odpadkov, ki sodijo samo v zbirne centre. Prevzem 
kosovnih odpadkov je brezplačen v času delovanja zbirnih centrov. Na eko otokih je odlaganje le teh strogo 
prepovedano, saj kvarijo videz in urejenost eko otoka. Poleg zbirnih centrov Komunala Nova Gorica d. d.   
organizira akcijo zbiranja nevarnih odpadkov in kosovnih odpadkov (spomladi in jeseni). Možno je tudi 
naročilo (proti plačilu) zabojnika za kosovne odpadke. Vozilo, ki pobira kosovne odpadke bo vsekakor prišlo 
vendar takrat, ko bo lokacija na vrsti.« 

 
4. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Izvajalca javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode na območju občine 
Brda bomo obvestili o zadevi ter, da skrbi za ustrezno priključevanje novih uporabnikov na javno 
kanalizacijo, skladno z veljavno zakonodajo, predpisi in pravili stroke. Posebno pozornost je potrebno 
posvetiti pri izdaji mnenj v fazi projektiranja novih industrijskih ali poslovnih objektov, da se po potrebi 
zagotovi ustrezna rešitev pred obdelave odpadne vode pred spustom v javno kanalizacijo.  
 

Karlo Passoni  

 



 
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
O podanem predlogu se bomo pogovorili s projektantom in poskušali najti pravo rešitev. Predlagamo sestanek 
s projektantom pri županu. Glede na to, da bo z novim krožiščem upravljala Direkcija, bo potrebno pridobiti 
njihovo soglasje. 
 
 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


